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7 LO C AT I O N  P L A N  O F  T H E  D E V E LO P M E N T

發展項目的所在位置圖

The above location plan is prepared by the Vendor with reference to the Survey Sheet No. 5-SE-B dated 17th December 
2019 and 6-SW-A dated 5th September 2019 from Survey and Mapping Office of the Lands Department, with 
adjustments where necessary.

The map is reproduced with permission of the Director of Lands. © The Government of Hong Kong SAR. Licence No. 
59/2018.

Notes:
The plan may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance due to 
technical reason that the boundary of the Development is irregular.

上述位置圖是參考地政總署測繪處日期為2019年12月17日之測繪圖編號為5-SE-B及2019年9月5日之測繪圖
編號為6-SW-A，並由賣方擬備，有需要經修正處理。

地圖版權屬香港特區政府，經地政總署准許複印，版權特許編號59/2018。

備註：
由於發展項目的邊界不規則的技術原因，此圖所顯示的範圍可能超過《一手住宅物業銷售條例》的規定。


